
Από τον Ιούνιο 1912 έως  
τον Ιούλιο 1913 - Μια κατοχή 

οδύνης και καταστροφής

Η Βουλγαρική 
κατοχή  

στο Δεδέαγατς

Σελ. 4

Την ίδια στιγμή, σε νέα τοποθέτηση  
για το θέμα προέβη ο πρώην δημοτικός 

σύμβουλος, Παύλος Μιχαηλίδης

Απάντηση του Δήμου 
Αλεξ/πολης για 

τις αποθήκες ΚΥΔΕΠ

Σελ. 4

 ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗ Έτος 81ο Αριθμός Φύλλου 17.847 ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 30 ΜΑΪΟΥ 2025 Τιμή Φύλλου: € 0,90 

Η ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣΠ
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Σ  ELEYUERH URAKH ΤΤοο  ννεερρόό……  
ννεερράάκκιι!!

Της Μαρίνας Κονδύλη
Σελ. 7

Έχει εξασφαλιστεί ήδη η χρηματοδότηση ύψους 2 εκατ. ευρώ,  
με την υπογραφή του Υπουργού Ανάπτυξης - Τον επόμενο μήνα ολοκληρώνεται 

η μελέτη του ΔΠΘ για το τμήμα - Οι κινήσεις του Πρύτανη Φώτη Μάρη

Σελ. 7

ΝΕΟ ΚΤΙΡΙΑΚΟ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΤΗΝΙΑΤΡΙΚΗ ΟΡ/ΔΑΣΉταν ακριβώς πέρσι τέτοιον 

καιρό (φύλλο 29/05/2024) όταν η 
«ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΘΡΑΚΗ» έγραφε 

πάλι για το έργο της παράκαμψης του 
Προβατώνα και την κατασκευή κόμβου 
από την Εγνατία Οδό, που είχε μείνει 
στάσιμο. 

Το έργο (η σύμβαση του οποίου είχε 
υπογραφεί τον Σεπτέμβριο του 2022) 
έπρεπε να είχε ήδη παραδοθεί στις 
αρχές του 2024, όμως αυτό δε συνέβη 
ποτέ. 

Στις καθυστερήσεις λοιπόν, που ση-
μειώνονται στις εργασίες στον Κάθετο 

Άξονα στο ύψος του Προβατώνα, αλλά 
και στα προβλήματα που παρατηρούν-
ται στην περιοχή (η οποία κινδυνεύει να 
υποβαθμιστεί), αναφέρθηκε στο Κεν-
τρικό Δελτίο Ειδήσεων του ΘΡΑΚΗ 
ΝΕΤ, ο Δήμαρχος Σουφλίου, Παναγιώ-
της Καλακίκος. 

Μιλώντας στον Σταύρο Παπαδό-
πουλο, ο κ. Καλακίκος σημείωσε πως σε 
κάποια σημεία του νέου δρόμου, υπάρ-
χει κίνδυνος να σημειωθούν πλημμύρες 
και να διακοπεί η κυκλοφορία των οχη-
μάτων. 

Συνέχεια στην 7η σελ...

Με μεγάλη καθυστέρηση προχωρούν οι εργασίες  
- Δυσαρεστημένοι οι κάτοικοι της περιοχής

Προβλήματα φέρνει  
ο Κάθετος Άξονας στον  
Προβατώνα Σουφλίου

Συνολικά θα γίνουν  
από το Υπερταμείο 

σιδηροδρομικά έργα 
ύψους 1,3 δισ. ευρώ 

Σελ. 6

Νέα Χρηματοδότηση δόθηκε από την Περιφέρεια  
Ανατολικής Μακεδονίας & Θράκης

Συνεχίζεται η Αποκατάσταση 
του Αρχαίου Θεάτρου Θάσου 

Σελ. 11

Προχωρά η β’ φάση για το επιδοτούμενο δρομολόγιο  
- Τι άλλο ανέφερε στο ΘΡΑΚΗ ΝΕΤ ο Πρόεδρος της Επιτροπής 

Ανασυγκρότησης Έβρου, Κωνσταντίνος Κατσαφάδος

Σύντομα ο διαγωνισμός για 
την εμπορική ακτοπλοϊκή 

σύνδεση Αλεξ/πολης-Πειραιά

Σελ. 6

220 εκατ. ευρώ για την σιδηροδρομική  
γραμμή Πύθιο-Ορμένιo Έβρου


